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Šta kažu epidemiolozi – ima li smisla potpuna zabrana kontakata i kretanja 

Broj obolelih od kovida 19 u poslednjih nekoliko dana je stabilan, rekla je zamenica direktora "Batuta" 

Darija Kisić Tepavčević navodeći da je u tom trenutku u nekim drugim zemljama bio vrtoglavi porast 

obolelih. Epidemiolog Predrag Kon kaže da bi mera zabrane kretanja 24 sata imala smisla za Beograd i 

eventualno neka druga žarišta. Ističe i da još nije odlučivano, ali da bi trebalo apsolutno zabraniti 

kontakte u narednih osam do deset dana. 

Na konferenciji za novinare objavljeno je da je broj novih potvrđenih slučajeva kovida 19 247, tako da ih 

je ukupno u Srbiji 2.447. Preminule su još tri osobe, pa je ukupan broj preminulih 61. 

Epidemiolog Predrag Kon je rekao da je u poslednja tri dana dosegnut maksimum i da veruje da će trajati 

još desetak dana. Zbog toga je, kaže, u naredne dve nedelje potrebno sprovesti zaista najrestriktivnije 

mere do sada. 

Pojašnjava da to ne znači da bi te mere trebalo da budu određene kao policijski čas, ali da bi svi trebalo 

da ih sprovode. Kon je rekao da se to odnosi na sve mere sprečavanja bilo kakvih kontakata. 

Napomenuo je da je izolacija apsolutno najvažnija i da bi trebalo shvatiti da nema više igara oko toga 

kako se ona sprovodi. Naveo je da su napravljene posebne bolnice upravo da se ne bi desilo da virus uđe 

široko u populaciju. 



 
 

Kon je istakao i da zdravstveni radnici moraju da shvate kao deo svog poziva da, ako su zaraženi, moraju 

da se izoluju da ne bi proširili infekciju na porodicu i pacijente.  

Osvrnuo se i na pitanje o Svetskom danu zdravlja i rekao da je on u ovoj situaciji posvećen borbi protiv 

pandemije i da je jasno da ona ne zahvata samo jedan deo sistema, već preko zdravstvenog sistema i 

čitavo društvo. 

Pandemija kao i bilo koja prirodna katastrofa  

Istakao je da je to značajno i za ekonomiju, psihologiju i da bi pandemiju trebalo tretirati kao i sve ostale 

prirodne katastrofe zato što one zahvataju čitav svet i utiču na solidarnost, uzajamne odnose i politička 

uverenja... 

Kon je osvrnuo i na pitanje da li će biti nekih posebnih mera za uskršnje praznike.  

"Mi se sada nalazimo u tom maksimumu. To je narednih osam do deset dana. Ako se budu sprovodile 

takve mere, govorim sad konkretno o zabrani kretanja 24 sata, po meni lično, znači o ovome još nije 

raspravljano, to ima smisla samo za Beograd i eventualno neka žarišta", rekao je Kon.  

Ističe da za tim nema potrebe ukoliko svi shvate da je bolje bez policijskog časa, a da se svi ponašamo 

kao da ga ima.   

"Onda možda zaista i ne treba. Ali što se mog predloga tiče, on je potpuno jasan – 24 časa u narednih 

osam do deset dana apsolutna zabrana kontakata, a ako mora, onda i kretanja. Ali kontakata da", 

pporučio je Kon.  

Darija Kisić Tepavčević je, odgovarajući na pitanja, rekla da su mediji veoma bitna karika u čitavom 

procesu i borbi protiv virusa, ali pod uslovima da se informacije prenose pravovremeno kao tačne i 

validne.Kon je dodao da smatra da novinari rade najbolje što znaju, kao i epidemiolozi, ali da pitanje 

tačnosti vesti zavisi od izvora. Ističe da se vest koja se dobije od novinara odmah proverava. 

Osvrćući se na situaciju na Institutu "Dedinje", Kon je rekao da samo šest od 67 zaposlenih koji su 

pozitivni na koronavirus ima blage simptome, a da ostali nemaju baš nikakve, ali da su udaljeni s posla, 

što je ogroman udar za tu kliniku. 

Navodi da ta bolnica mora da nastavi da radi i da se ne može bez bolnica, koje su stub čitavog sistema. 

Objašnjava da će se raditi sa smanjenim ekipama i mogućnostima, i to samo hitne slučajeve. 

Darija Kisić Tepavčević je istakla da svi zdravstveni radnici koji su u direktnom dodiru s pacijentima nose 

zaštitnu opremu, ali da se nivo opreme razlikuje od toga na kom odeljenju rade i kakav je stepen rizika 

kada je u pitanju mogućnost infekcije. 

Na pitanje o tome koliko ima asimptomatskih nosilaca infekcije, rekla je da se procenjuje da je taj broj 

pet do deset puta veći u odnosu na broj potvrđenih slučajeva. Dodaje da se radi sve više testiranja i da 

su indikacije proširene, ali napominje da testiranje samo po sebi ništa ne znači. 



 
 

"Čak i da se svi testiramo svakog jutra, ako ne sprovodimo mere distanciranja, ne znači da se do kraja 

dana nećemo zaraziti", rekla je. 

Dodaje da pozitivan nalaz sam po sebi znači isključivo pojačanu predostrožnost i mere izolacije, ali da bi 

svi trebalo da se ponašamo kao da smo potencijalni rezervoari infekcije. 

Govoreći o romskim i migrantskim zajednicama, Predrag Kon je naveo da nije bilo posebnih aktivnosti po 

tom pitanju i da se oni tretiraju kao i svi ostali građani.Kaže da, ako bi se otkrili pozitivni slučajevi u 

nekim romskim naseljima, sprovodila bi se uobičajena epidemiološka aktivnost.Na pitanje da pojasni 

instrukciju o tome da nema više kućnog lečenja, Kon je rekao da oko odluke države nema pregovaranja. 

Ističe da ima nekih izuzetaka kao što su trudnice i porodilje, osobe sa invaliditetom, na hemodijalizi i oni 

koji imaju nekontrolisana hronična oboljenja. 

"Suština je da su improvizovane bolnice napravljene da bi zaštitile od širenja infekcije", naveo je i dodao 

da infekcija na taj način može da se zadrži pod striktnim nadzorom. 

Kaže i da će u tim bolnicima biti i mnogo zdravstvenih radnika i da će od njihovog ponašnja zavisiti i 

ponašanje ostalog stanovništva.Darija Kisić Tepavčević je pojasnila da se ne ukida kućna samoizolacija za 

osobe koje su bile u kontaktu sa onima koji su pozitivni na virus. 

 

 

Montažne laboratorije za testiranje stižu u Niš i Beograd 

Montažne laboratorije za testiranje na Kovid-19, donacije kineskih kompanija, dobiće Niš i Beograd, a 

ugovor o tome biće potpisan sutra, najavio je ministar poljoprivrede Branislav Nedimović. U Nišu će se 



 
 

raditi hiljadu, a u Beogradu dve hiljade testova dnevno.U laboratorijama Veterinarskog i Instituta za 

javno zdravlje u Nišu dnevno može da se uradi blizu 400 testova. Montažne laboratorije u Nišu i 

Beogradu znatno će povećati kapacitete. 

"Sutra će biti zaključen ugovor o donaciji između kineskih prijatelja i Srbije, jedna od laboratorija novih 

koja će da se implementira biće ovde u Nišu, pored one u Kliničkom centru Srbije. Pripreme za njeno 

funkcionisanje su u toku", kaže ministar poljoprivrede Branislav Nedimović.  

"Poslednjih par dana imamo malo veći priliv uzoraka, pokušavamo da to amortizujemo sve ono što ne 

uspemo da prihvatimo za analizu usmerićemo kao nacionalnoj refenrentnoj laboratoriji u Batajnici", 

navodi Miloš Petrović, direktor Veterinarskog instituta u Nišu. 

"Sam aparat kada ga faktički napunite uzorcima, koji su pre toga obrađeni, otprilike dva do dva i po sata 

mu je potrebno, naravno od tipa aparata zavisi, da izbaci rezultate", navodi Miodrag Stojanović, 

direktorInstituta za javno zdravlje u Nišu. 

Ministarstvo poljoprivrede obezbedilo je zaštitnu opremu za radnike u laboratorijama, a zdravstvenim 

ustanovama pomaže i nišavski okrug. 

"Gledali smo da i do najmanjeg Doma zdravlja u Nišavskom okrugu, pa čak i šire u susednom 

Zaječarskom okrugu stigne zaštitna oprema, s obzirom na to da je to u ovom trenutku a i pre jedno 

nedelju i po do dve dana nedostajalo", ističe načelnica NIšavskog okruga Dragan 

Sotirovski..Epidemiološka situacija u Nišu je stabilnija, ali je sada veliki pritisak na Klinički centar, kome 

gravitira više od dva miliona stanovnika. 

 

 



 
 

Svetski dan zdravlja obeležava se bez pompe, u skafanderima i sa maskom na licu 

Pod pokroviteljstvom i na inicijativu Svetske zdravstvene organizacije, 7. aprila se i ove godine obeležava 

Svetski dan zdravlja. 

Nema svečanosti, sumiranja rezultata, prigodnih akademija. Marketinške i pi-ar agencije danas ne 

osmišljavaju kreativne sadržaje. 

Danas se ovaj dan obeležava u skafanderu, sa maskom i naočarima na licu, sa strepnjom za svakog 

pacijenta koji se požali da otežano diše, da ima bol u grudima, saopšteno je iz Ministarstva zdravlja. 

Danas je dan kada statistika vlada razumom, a logika se podređuje senzaciji. 

"Danas je dan kao i juče, kada je Ana sa Zvezdare došla kući sa smene u bolnici, a deca je više ne pitaju 

zašto su joj na licu urezani tragovi maske. Danas je dan kao i onaj sutra, kada će Lale iz Niša obući 

skafander, u kome će provesti narednih šest sati u intezivnoj nezi pored svojih pacijenata", kažu iz 

Ministarstva. 

Apeluje se da je danas dan kao i svi ostali kada morate da ostanete kod kuće i tako pružite podršku 

našim lekarima, sestrama, tehničarima. 

 

 



 
 

Vučić za RTS: Izolacija od petka do ponedeljka, nadam se ukidanju vanrednog stanja za mesec dana 

Predsednik Aleksandar Vučić je za RTS rekao da ne misli da smo daleko ili blizu donošenja odluke o 

zabrani kretanja u trajanju od 24 sata i da se to procenjuje na dnevnom nivou. Najavio je da će ubuduće 

najverovatnije vikendom policijski čas biti od petka do ponedeljka. Predsednik kaže da se nada da će za 

mesec dana, možda i ranije, biti ukinuto vanredno stanje. Kaže da nije vreme za opuštanje ali da vidi 

svetlo na kraju tunela. 

Aleksandar Vučić je, gostujući u emisiji Upitnik na RTS-u, rekao da je on svake noći uznemiren kada vidi 

koliko ljudi umre i koliko je novozaraženih. Izveštaje prima tri puta, prvi oko 23 sata, drugi u četiri ujutru 

a treći oko 7.30. 

"Da bismo sprečili više mrtvih i sačuvali živote ljudi, zato donosimo sve mere. Ako mere za čuvanje života 

nekoga čine uznemirenim, žao mi je zbog toga, ali će život imati prioritet. Svakog čoveka", rekao je Vučić. 

Istakao je da su uvek postojali problemi, od najgore ekonomske krize, poplava do ovoga danas, ali da 

ljudi biraju one koji se ne plaše da donose odluke koje se njima ne sviđaju. 

"Više volim da nas napadaju ali da to mogu da rade jer smo im čuvali živote", rekao je predsednik. 

Istakao je da je Srbija bila u težoj situaciji nego 95 ili 96 odsto zemalja jer je imala veliki ulazak ljudi 

proporcionalno broju stanovnika – 400.000 osoba. Dodaje da je sada to dobrim delom stavljeno pod 

kontrolu. 

Kaže da određena žarišta nisu izbegnuta ali da je svuda virus donet spolja. 

"Nikoga tu ne možete da krivite. Ti ljudi su došli na bolje mesto, ali neki su znai da su donosili zarazu sa 

sobom", rekao je Vučić. 

Poručuje da je Beograd nesumnjivo najveće žarište i da postoje neke povoljne vesti jer poslednji testovi 

pokazuju bolje procene za Valjevo, što još ništa ne znači. Dodaje da je i Ćuprija nešto mirnija, Niš za 

nijansu mirniji, ali je Beograd i dalje najveći problem. 

Problem popunjenosti bolnica  

Na pitanje da li će Beograd biti izolovan, rekao je da ne isključuje tu mogućnost i da se i o tome govori 

svakog dana. U svakom slučaju ćemo odluku doneti brzo i efikasno", rekao je Vučić. 

Dodao je da to ne mora da bude najavljeno 48 sati ranije i da ne misli da je to neki problem. Napominje 

da su pravljene analize ali da odluka još nije doneta. 

Poručuje da je danas najveći problem popunjenost bolnica i da u Beogradu više nema mesta.  

Kako dodaje, Infektivna klinika je pod najvećim udarom, zajedno sa pulmologijom koja služi kao podrška. 

Tu je i bolnica Dragiša Mišović, a predsednik je ocenio da se ljudi herojski bore protiv korone. 



 
 

Kaže da ima slobodnih respiratora, ali da je bolnica gotovo puna, i to zato što ljudi nisu hteli da se jave s 

blagim simptomima. 

Ističe da se puni i Zemunska bolnica, kao i Gradska bolnica na Zvezdari. VMC Karaburma ima još 30-40 

mesta a čisti se ortopedska bolnica na Banjici. 

Napominje da će na kraju sve bolnice sem VMA postati Kovid bolnice, ali da van Beograda nema tih 

problema. U Beograd, kako kaže svaki dan po 130 ljudi dolazi u bolnice a oporavak traje dve do tri 

nedelje. 

Zbog toga je, kaže, rekao da je sajam najlakša i najlepša bolnica, jer kad se uđe u Mišović, ne izlazi se 

brzo. 

Dodaje i da je na VMC Karaburma bilo lica koja su želela samo da se sve zatvori ali i da je zamerio 

direktoru Instituta Dedinje Milovanu Bojiću, jer je trebalo da imaju više opreza i pažnje, međutim ističe 

da su to njihove interne stvari. 

Da je više ljudi na sajmu, manje bi ih bilo u bolnicama  

Kaže da ipak nije moguće potpuno sačuvati zdravstvene radnike.  

"Ovde je reč o teškoj zaraznoj bolesti i ne trudim se da pronađem odgovore ni opravdanje. Došao sam 

da molim ljude kako da se ponašaju", rekao je predsednik. 

Kaže i da se svakog dana respiratori raspodeljuju po Srbiji da ljudi ne bi čekali. Opet je rekao da ga 

najviše brine zauzetost bolnica iz kojih teško izlaze ljudi, jer "ko se dočepa respiratora, teško izlazi". 

Da imamo više ljudi na sajmu, imali bismo manje u bolnicama. To je rezultat kampanje koju su svi vodili, 

malim delom čak i u ovoj kući koja se odgovorno ponašala", rekao je predsednik. 

Navodi da i danas ima onih koji preko veze pokušavaju da se sa sajma prebace u bolnice.  

"Toliki broj ljudi radi i bori se, ne možete vi neodgovornog građanina koji sebi i porodici ne želi dobro da 

sprečite da nešto uradi", rekao je Vučić i naglasio da se mnogo truda ulaže. 

Svakog dana sve više testiranja 

Predsednik je naglasio da gotovo da su mu suze krenule kada je čuo da je zaraženo 58 vojnika, a da su 

dvojica u teškom stanju. Dodaje da je on naredio da dočekuju ljude iz inostranstva na Horgošu i 

Batrovcima i da ih sprovode u karantin. 

"Možete da mislite kako se osećam", rekao je Vučić i istakao da, kada je rekao da zna šta nam ulazi u 

zemlju, da je vođena kampanja da je on protiv ljudi iz inostranstva. 

"A sve smo ih primili i šaljemo avione", rekao je. 



 
 

Dodaje da se i danas pita da li je napravio grešku, ali kaže da je poštvao Ustav i da ne može sebi da 

oprosti što nije pronašao bolji način za to. 

"A da me krivite za nerad i što je neko uneo alkohol na sajam, to ne mogu da prihvatim", rekao je. 

Navodi da se svakog dana vrši sve više testiranja i da postoje kapaciteti za dve do tri hiljade testova 

dnevno. Objašnjava i da bi u danima koji dolaze trebalo očekivati efekte onih dana kada su svi izlazili, ali 

da je siguran da zbog donetih mera danas manje ljudi stradaju. 

"Ali je suština da gledamo broj zaraženih po žariština, da li smo uspeli da ljude nekako umirimo, 

izolujemo", rekao je Vučić.  

Subota nas je skupo koštala 

Napominje i da je kriv što policijski čas nije uveden od petka do ponedeljka ujutru i navodi da će da ta 

mera najverovatnije biti uvedena jer nas je subota prepodne skupo koštala. 

"Videli ste da su ljudi roštiljali na Fruškoj gori. Pola šume su zapalili", rekao je Vučić. 

Ističe da je u ovom trenutku kupljeno 2.200 respiratora i da ne govori o onima koji su već raspoređeni. 

Ali, dodaje da to, kad se plati, ide preko Narodne banke i onda preko korespodentske banke koja nas 

zadrži 24 sata i pruži podatke svojoj službi i državi. Onda, objašnjava da oni ponude veću cenu i mašine 

završe kod njih. 

"A nama ne poništavaju uvogor, samo kažu nema problema, samo ćemo da kasnimo 20 dana", rekao je 

predsednik. 

Naglašava da se on bori za živote ljudi, za svaki respirator. 

Na pitanje o kritikama Karla Bilta zbog dočeka kineskog aviona, rekao je da iz EU nije stigao nijedan 

respirator. Zahvalio je Uniji na pomoći, novcu, prenameni IPA fondova... 

"Platili su nam letove koji su skupi, beskrajno im hvala na tome", rekao je Vučić. 

Ali napominje da Karl Bilt nije rekao da nijedan respirator nije stigao iz EU. 

Dan posle Kovida-19 neće biti isti kao dan pre 

Kaže da je Crna Gora odbila pet respiratora iz Srbije i da su rekli da ih to ne zanima.  

"Šta ja da radim s ljudima. Nećete? Hvala vam što nećete, nema tu filozofije", rekao je. 

Dodao je: "Da budemo jasni. Srbija je na putu ka EU, to se ne menja. Suština je da ću da govorim istinu ili 

ću da lažem. Najviše nam je pomogla Kina i to ljudi treba da znaju. Poklonili su nam 100 kliničkih 

respiratora u trenu kada nam je bilo najpotrebnije". 



 
 

Zahvalio je i norveškom ambasadoru i istako da se oni trude da nam dopreme respiratore iz Hongkonga i 

Turske. 

"I to sve tako ide. Ljudi treba da znaju istinu", naveo je. 

Rekao je i da mu je predsednik Francuske Emanuel Makron tokom razgovora rekao jednu tačnu stvar, da 

dan posle Kovida-19 neće ličiti na dan pre. 

Vučić je rekao da će svi biti u problemima ali da će neki biti u većim problemima nego Srbija. 

"Naše je bilo da se snalazimo, borimo, da sa svima održimo odnose i da spašavamo naš narod", naveo je.  

Lekari se nisu uplašili za sebe  

Predsednik je istakao da lekari rade strašan posao, da se bore i da se nisu uplašili za sebe. 

Zbog toga ne razume one koji bi da kažu nešto loše doktoru Goranu Stevanoviću a on po 18 sati provodi 

na Infektivnoj klinici. 

"Zamislite sebe samo sat vremena svaki dan, a ne 18 sati. I sestre koje obilaze svakog, tehničare, 

laborante kojima svaki dan govore da malo ljudi tesitraju", rekao je. 

Vučić je rekao da u početku zvao skoro sve bolesnike i da ih je bodrio ali da ih sada ima previše. 

Objašnjava da je bodrio i prvog zaraženog u Srbiji koji mu nije verovao da ga zove predsednik. 

Kada je reč o opremljenosti bolnica, rekao je da Klinički centri u Nišu i Novom Sadu kao i bolnica Dragiša 

Mišović izgledaju kao "spejs šatl u odnosu na sve drugo što gledate u svetu". 

Ukazao je i na ono što se obnavlja na Infektivnoj klinici kao i na obnovu VMC-a koji je okrečen, i u kojem 

su u kratkom roku sprovedene instalacije. 

Poručio je ljudima da ne bi trebalo da potcenjuju svoju zemlju koja je napredovala i koja ima moderne 

zdravstvene ustanove, a proporcionalno broju stanovnika ima i više respiratora nego neke najrazvijenije 

zemlje sveta. 

Zašto je tražio ukidanje uredbe 

Rekao je i da je bilo mnogo laži, od toga da su volonteri SNS-a uzeli jednoj baki 1.000 dinara, da nema 

goriva, da će da bude uveden policijski čas od 24 sata pre sedam dana, do toga da u KCV nema zaštitne 

opreme. 

"To je bila laž. Nije pitanje panike. Vi niste rekli istinu, vi ste lagali u teškom trenutku", rekao je Vučić. 

Dodaje da je novinarka zadržana sedam sati i da on neće da govori o njenim političkim aktivnostima, ali 

da misli da je najbolji odgovor da se ne zadržava neko i da je zamolio premmijerku da se ukine uredba o 

izveštavanju. 



 
 

"Rekao sam joj da je to vrlo glupo, oni koji ne žele dobro našoj zemlji će samo to da čekaju", ukazao je.  

Kaže da o Ani Brnabić i njenom radu misli sve najbolje, da je ona požrtvovana, vredna i pravi borac, ali da 

se ne čuje sa njom oko svake sitnice. Na pitanje o poljoprivedi, Vučić je rekao da je prethodna tri dana 

obilazio polja i naglasio je da imamo dobrog i agilnog ministra, a i ljudi sami izlaze na njive. Podseća i da 

su data fleksibilna pravila i da na selima apsolutna zabrana kretanja ne važi za ljude do 70 godina. 

"I ja sam čuo da ima problema i kravarima i sa ratrima, ali rešava se sve u hodu", naveo je.Napominje da 

je vreme teško i da je ceo svet u najtežoj krizi.  

"Mogu da kažem da ćemo mi pokušati da nam za nijansu bude lakše nego nekim drugima i Evropi, ali da 

će biti lako, svakako neće", naveo je. 

O ekonomiji 

Kada je reč o ekonomskim merama, predsednik je rekao da se sve mere primenjuju odmah osim one gde 

se isplaćuje minimalac da ne bi bilo mnogo prevara. 

Od 10. aprila krećemo u isplatu penzija sa dodatkom od 4.000 dinara", rekao je Vučić. 

Naveo je i da se nastoji da se izbegne otpuštanje ljudi. Kaže da je u SAD nivo nezaposlenosti već 6,6 

odsto a da će vrlo brzo doći do 10 odsto. 

Dodaje i da naša stopa nezaposlenosti posle Kovida-19 neće biti viša nego što je prosečna stopa u EU. 

"Hoću da vam kažem da će biti teško za nas, ali za nijsanu lakše nego u nekim drugim zemljama", rekao 

je i dodao da razume da je svakome teško ali da je teško i državi koja nema prihode. 

Navodi i da je nemoguće pronaći bolje mere. 

"Napravili smo dobar program. Želim da probamo da sačuvamo što veći broj radnika", naveo je 

Vučić.Rekao je da će svakako biti otpuštanja u privatnom sektoru i da se javi za sada dobro drži.  

Vučić kaže da se nada da ćemo moći da ukinemo vanredno stanje u roku od mesec dana, možda i 

ranije.Rekao je da će MMF ove godine reći da će nam rast biti minus 2,5 a da će za sledeću godinu 

predvideti plus sedam ili osam.  

"Znači da ćemo ove godine morati da se borimo jače nego ikada i da radimo više nekgo ikada", rekao je 

Vučić.  

"Vidim svetlo na kraju tunela"  

Predsednik kaže da nije vreme za opuštanje i popuštanje, ali da vidi svetlo na kraju tunela. 

"To svetlo će svaki dan biti sve bliže. Prvi put takvu izjavu dajem. Nećemo da žurimo jer hoćemo da 

sačuvamo živote", objasnio je. 



 
 

Ističe da će biti mnogo teško za naše lekare. 

"Ne znam gde ćemo da izmislimo nove bolnice i razvodimo gasove za respiratore ali ćemo to da 

uradimo, i uvek smo korak ispred", naveo je. 

Kako je rekao, bude li problema sa dovoženjem respiratora, on će da sedne u avion, da ode da vadi 

respiratore iz magacina. 

"Pa da vidim ko će da me spreči", rekao je i dodao da želi da vidi one respiratore koje smo platili, a 

nikom ništa nismo ukrali. 

Poručio je da za Srbiju predaja nikad nije bila opcija. 

"Želim narodu dobro zdravlje. Pobedili smo i teže protivnike", rekao je predsednik.  

Zahvalio je svima koji se danas bore za pobedu Srbije. 

 

 

Direktorka "Batuta": U Srbiji na korona virus pozitivno 260 zdrastvenih radnika, čekamo još nalaza 



 
 

Direktorka Instituta za javno zdravlje "Dr Milan Jovanović Batut" Verica Jovanović izjavila je da su do 

sada testirana 2.323 zdravstvena radnika, da je 260 zaposlenih u zdravstvenom sistemu pozitivno na 

koronavirus, a da se za određeni broj čekaju nalazi. 

Ona je objasnila da je 1.082 radnika negativno na korona virus od onih koji su testirani. 

- U Beogradu se očekuje i najveći broj testiranja zdravstveih radnika. U svakoj zdravstenoj ustanovi se 

vodi računa ko radi, da se organizuje smenski rad, kako bi sama ustanova bila bezbedna - istakla je 

Jovanovićeva za TV Prva. 

Doktorka je istakla da možemo da očekujemo povećan broj testiranja i realizaciju testiranja, da bismo 

otkrili sve kontakte i transmisiju. 

- Sa većim brojem testiranih biće i veći broj zaraženih. Pratićemo one gradove u kojima su ta žarišta 

formirana, ali i pacijente koji se sa teškim simptomima. Sada u ovoj fazi pratimo i testiramo i ja apelujem 

da svako ko ima bilo koji simptom ode u dom zdravlja - navela je ona. 

Ona je rekla da je broj testiranih već povećan i da se dnevno radi od 1.000 do 1.500 testova i da će se iz 

dana u dan broj testiranih povećavati. 

- Onog momenta kada je neko postavio sumnju da je bio u kontaktu sa pozitivnim, taj ide na testiranje. 

Procena lekara kada će se uraditi testiranje biće na osnovu epidemiološke strukture potencijalno 

zaraženog - zaključuje direktorka Batuta. 

 

 



 
 

BORIMO SE ZA SVAKOG PACIJENTA Ispovest doktorke iz Niša koja brine o obolelima od korone: Ne 

razmišljamo o strahu 

Borimo se za svakog pacijenta, onima na respiratorima spasavamo živote, a one koji su svesni trudimo se 

da ohrabrimo jer su svi veoma uplašeni, kaže za "Blic" Milica Marković, mlada doktorka iz Kliničkog 

centra Niš koja brine o obolelima od korone. 

Milica je jedna od nekoliko hiljada zdravstvenih radnika koji se već mesec dana bore protiv zaraze, za 

svaki ljudski život. Dok pod maskama i naočarima, u teškim skafanderima, brine o pacijentima, pored 

zdravstvene nege mora da im pruži i nadu u ozdravljenje, i hrabrost da odagnaju strah od virusa sa kojim 

se čovečanstvo prvi put susreće. 

U bolnici je sve dobro organizovano, neki pacijenti su svesni, drugi spavaju dok respirator diše umesto 

njih. Medicinsko osoblje je zaštićeno, oprema koju nose je teška dok im urezane maske stvaraju bol, koja 

ih pak podseća da su toga dana spasli nečiji život. 

- Pacijenti sa kojima se svakoga dana susrećem su mnogo uplašeni. Naravno, oni koji su svesni i koji 

mogu da komuniciraju, drugi su na respiratorima, uspavani. Verujem da je pacijentima neprijatno kada 

nas vide u zaštitnoj opremi, ali ona je obavezna, moramo se zaštititi. Ono što primećujem je da su 

uplašeni celom ovom situacijom dok se mi trudimo da se držimo hrabro, pa hrabrimo i njih - počinje 

priču za "Blic" dr Milica Marković, specijalizant četvrte godine na Klinici za anesteziju, koja radi sa 

najtežim bolesnicima u Kliničkom centru u Nišu. 

Pacijenti smešteni u bolnici se dele na one koji su komunikativni i imaju prihvatljivu kliničku sliku, na one 

koji koriste maske sa kiseonikom i one koji su uspavani. Iako je teško, niko se ne žali, pacijenti imaju 

pitanja, a lekari strpljivo odgovaraju, hrabre i teše ih dok se paralelno bore za svačiji život. 

- Mi pokušavamo da pomognemo ljudima koliko možemo, na našem odeljenju su najteži bolesnici 

oboleli od Covid-19. Uglavnom su na respiratorima. Ne mogu da kažem da nam nije teško, cela oprema, 

ulazak unutra je nešto novo za nas, oprema je jako neprijatna. Svi kada skinemo maske, ostaju nam 

tragovi satima, mene iskreno glava boli koliko puta, ali tako je, moramo da nosimo kako bismo zaštitili 

pre svega sebe, a i druge ljude, podrazumevajući one naše koji nas čekaju kod kuće - priča Milica 

Marković. 

Pacijentima koji su komunikativni najviše znači to što lekarima mogu postaviti pitanje o toku bolesti, o 

trenutnom stanju i to što mogu sa njima da podele svoje strahove. 

- Trudimo se da ih ohrabrimo, da im kažemo da će sve biti u redu. Ono što je do nas mi maksimalno 

radimo. Za godinu dana biću anesteziolog, spremna sam na ovaj posao i iskreno ne razmišljam o strahu, 

kao ni moje kolege, mi sada moramo da budemo hrabri. Nakon što se završi radno vreme, idem kući i 

tamo ostajem. Molim sve da se pridržavaju svih procedura koje su preporučene, ostanite kod kuće, 

socijalno se distancirajte jer jedino tako možemo da se izborimo. Molim vas - apel je mlade lekarke iz 

Niša. 



 
 

Generalni direktor Kliničkog centra u Nišu prof. dr Zoran Radovanović kaže da je ponosan na svoje 

zaposlene. U razgovoru za "Blic" objašnjava da svi lekari imaju svu obaveznu zaštitnu opremu, koja jeste 

možda teška za nošenje, ali je u ovom trenutku neophodna. 

- Svaki lekar u našem kliničkom centru zna šta treba da radi i ja sam ponosan na svakog od njih zato što 

ljudi daju svoj maksimum. Moram da napomenem da je država učinila sve da budemo obezbeđeni i 

respiratorima i opremom i svim neophodnim sredstvima kako bismo spasavali ljudske živote. Svima je 

jasno sa čime smo suočeni, ali važno je da znate da se mi danonoćno borimo za svaki život. Hvala svim 

zdravstvenim radnicima koji su na svojim radnim mestima i što ulažu napore da spasu što više života - 

poručuje direktor Radovanović. 

 

 

Direktor KC Srbije: Imamo dovoljno opreme, do sada smo 44 medicinske sestre poslali u KC "Dragiša 

Mišović" 

"Do sada smo pregledali 2.700 pacijenata na Infektivnoj klinici. U toku dana bude i oko 160 bolesnika 

koji se pregledaju kod nas i potom se odlučuje, nakon pregleda, da li će biti primljeni na Kliniku ili će biti 

poslati u drugi zdravstveni centar", rekao je prof. dr Milika Ašanin, direktor Kliničkog centra Srbije (KCS). 

Prema njegovim rečima, u KCS ima dovoljno zaštitne opreme. 

- Ne nose svi zaposleni isti nivo zaštite. Imamo ljude koji na pulmologiji, na kardiologiji, infektologiji... 

Ono što je najvažnije jeste da imamo dovoljno vizira, maski, rukavica, kaljača, svega što je potrebno za 

rad u ovakvim uslovima. Mnogi stručnjaci iz Kine, Italije, Španije i drugih zemalja u kojima je veliki broj 



 
 

zaraženih Kovidom, ovu pošast nazivaju cunamijem jer je veliki priliv pacijenata u zdravstvenim 

ustanovama u kratkom roku. Da vrh države nije preduzeo mere i nabavio respiratore i potrebnu opremu, 

bili bismo u velikom problemu - objasnio je dr Ašanin. 

Prema njegovim rečima, stručnjaci u Srbiji su uvek korak ispred. 

- Kako se bolnica puni, mi pripremamo drugu za prijem novih pacijenata. Imamo, na primer, na desetine 

slobodnih respiratora u KC "Dragiša Mišović". Da ti pacijenti nisu imali respirator, umrli bi za nekoliko 

sati ili sledećeg dana - kaže direktor KCS i dodaje da na Infektivnoj i Klinici za pulmologiju takođe postoji 

dovoljan broj kreveta za prijem novozaraženih korona virusom. 

On je zahvalio Ministarstvu zdravlja što je omogućilo hitan prijem 80 lekara i 150 medicinskih sestara. 

- Na taj način smo osnažili naše osoblje i imali smo snage da naše osoblje šaljemo u ispomoć drugim 

bolnicama u Beogradu, pa i KC u Nišu. Na primer, 18 medicinskih sestra sutra ide u "Dragiša Mišović", a 

do sada smo im ukupno poslali 44 medicinske sestre, da ne govorim o lekarima. 

On se osvrnuo i na medicisko osoblje koje je bilo u izolaciji. 

- Kod nas su 52 osobe bile u izolaciji. Radi se uglavnom o lekarima koji su došli iz inostranstva. Imamo i 

one koji su posumnjali da su pozitivni, tako da smo testirali ukupno 139 ljudi. Od tog broja, samo nam je 

pet zdravstvenih radnika bilo pozitivo. Vrlo savesno se borimo da otkrijemo pozitivne na Kovid-19. Ako 

se utvrdi da su pozitivni, oni neće raditi, jer tako tako štitimo i naše pacijente - zaključio je dr Ašainin. 

 

 



 
 

KORONA PO GRADOVIMA Samohrana majka iz Vranja puštena iz bolnice, Beograd kontroliše 132 

privatna Doma za stare, LESKOVAC I KRUŠEVAC NOVA ŽARIŠTA 

U Srbiji je registrovano ukupno 2.447 potvrđenih slučajeva Kovid-19. Od poslednjeg izveštaja do 15 

časova testirani su uzorci 1.074 osobe, od kojih je 247 pozitivno. Hospitalizovana su 1.394 pacijenata. 

Sa tri nova smrtna slučaja brojka preminulih od virusa korona popela se na 61. Na respiratoru je ukupno 

109 pacijenata, a testirano je ukupno 9.626 osoba. 

Na teritoriji Leskovca do sada su od novog korona virusa obolele 62 osobe, što je više nego udvostručen 

broj zaraženih u odnosu na ponedeljak. 

U Jablaničkom okrugu je zaraženo 67 osoba, a zaražena su i 23 zdravstvena radnika - iz leskovačke opšte 

bolnice 18 i pet iz doma zdravlja. 

Raste broj zaraženih i u Kruševcu - do sada je korona virus potvrđen kod 55 osoba. U čitavom Rasinskom 

okrugu inficirano je 88 pacijenata, a u samoizolaciji je oko 2.000 ljudi. 

U hali Čair 64 pacijenata 

U Kliničkom centru Niš hospitalizovano je 68 pacijenata sa potvrđenim prisustvom korona virusa od kojih 

se njih 17 nalazi u teškom stanju. 

- Od ukupnog broja hospitalizovanih, potvrđenih pacijenata, 17 je u staroj zgradi hirurgije KC Niš, 

priključeno na aparate za veštačku ventilaciju i oni se nalaze u jako teškom opštem stanju. Svi pacijenti 

su pod 24-časovnim nadzorom i detaljnim monitoringom životnih funkcija od strane lekara i medicinskog 

osoblja niškog Kliničkog centra. Njihov klinički status se procenjuje iz minuta u minut, a terapijske mere 

preduzimaju u odnosu na terapijski odgovor, saopšteno je iz Uprave KC Niš. 

U privremenoj bolnici, u hali Sportskog centra „Čair“, trenutno su hospitalizovana 64 pacijenta, 

pozitivnih na korona virus COVID-19. Svi su sa lakom kliničkom slikom, ili bez simptoma. 

Od uzoraka koji su juče uzeti na području Mačvanskog okruga, šest je pozitivno na korona virus, podaci 

su Zavoda za javno zdravlje Šabac. Ukupan broj pozitivnih testova do sada: Šabac 11, Loznica 2, Krupanj 

2, Koceljeva 1. 

Obavljeno je i testiranje radnika u Policijskoj upravi, granične policije, vatrograsne policije, kojima je 

isteklo 14 dana samoizolacije po povratku iz zemalja sa visokom transmisijom virusa sa teritorije 

Mačvanskog okruga. Svi koji su u kućnoj izolaciji, a rezultati testiranja su pozitivni moraju se 

transportovati u privremenu bolnicu „Sajam“ u organizaciji ustanova primarne zdravstvene zaštite. 

Pod zdravstveni nadzor juče je stavljeno 19 osoba sa i bez rešenja sanitarne inspekcije, dok je od 14. 

marta pod nadzorom 1.738 osoba. Oni su u samoizolaciji u trajanju 28 dana i svi su bez tegoba. 

U Beogradu kontrola u 132 privatna doma za stare 



 
 

Grad Beograd čini sve da zaštiti zdravlje svojih građana pa je tako svojim resursima pomogao privatnim 

domovima za stare. 

– Mi moramo biti jedni drugima ispomoć jer je situacija vanredna. Imajući u vidu da na teritoriji grada 

Beograda rade 132 licencirana privatna doma za stare, osetili smo potrebu da budemo ispomoć 

Republici, jer je reč o 4.500 korisnika koji su najosetljivija kategorija. Ne smemo da dozvolimo da virus 

masovno uđe u domove za stare zbog velikog broja korisnika. Кada je registrovan virus u dva doma, 

odmah smo izolovali one koji su zaraženi, kao i sve one koji su dolazili u kontakt sa korisnicima, kako 

bismo u samom startu smanjili širenje zaraze – rekao je predsednik Skupštine grada Nikola Nikodijević. 

On je istakao da je Sajam već primio prve pacijente, a neki su već i otpušteni. 

– Očekujemo da će sve privremene bolnice koje smo pripremili služiti samo kao predostrožnost i da neće 

biti popunjene. Takođe, očekujemo da će se građani pridržavati mera koje su propisane. „Štark arena” je 

spremna sa 350 ležajeva, a može da se postavi ukupno 1.500. Ostale privremene bolnice su takođe 

spremne – naglasio je predsednik gradskog parlamenta. 

Sa Sajma u Beogradu neki pacijenti su već otpušteni kući 

On je ponovio da su na 24 lokacije u gradu obezbeđeni kanisteri sa sredstvom za dezinfekciju ulaza i 

unutrašnjosti stambenih zgrada koje građani mogu da preuzmu. 

Кako je naglasio, Zavod za biocide i medicinsku ekologije dnevno tretira 60.000 kvadratnih metara 

zdravstvenih i ustanova socijalne zaštite, kao i svuda gde je to potrebno. 

On je još jednom apelovao na sugrađane da poštuju mere, izbegavaju kontakte, jer da bismo uspeli da 

pobedimo ovu pošast, moramo svi da budemo jedinstveni. 

Majka izašla iz bolnice, ali još nije sa decom 

D. A. iz Vranja, majka troje maloletne dece koja su ostala sama u stanu u kojoj žive nakon što je njen 

suprug N.A. (46) preminuo od korone, a ona hospitalizovana, izašla je iz bolnice sinoć pošto je i drugi 

uzastopni test na prisustvo virus Kovid 19 bio negativan, saznaje „Blic“. 

Deca su u međuvremenu dobila starateljstvo Centra za socijalni rad i trenutno se nalaze kod rođaka u 

Suvom Dolu, a narednih dana bi trebalo opet da budu zajedno sa majkom, kako nezvanično saznajemo, 

po isteku određenih procedura koje moraju proći svi koji izlaze sa bolničkog lečenja. 

- Za privremenog staratelja je imenovan jedan radnik Centra koji ima iste obaveze kao i roditelj. On ih 

obilazi, postoji plan i program koji prati sve to. Za sada je sve pod kontrolom. Do kada će biti u rom 

režimu zavisi od procene stručnog tima organa starateljstva. Sve odluke su na bazi tima koji je sastavljen 

od pravnika, psihologa, pedagoga i socijalnog radnika, u zavisnosti od potreba i od situiacije. Ne možemo 

ništa unapred da kažemo. Majka je izašla iz bolnice, dobro je i biće uskoro sa svojom decom - kažu u 

vranjskom centru za socijalni rad. 



 
 

U Kliničkom centru Vojvodine trenutno se leči 115 pacijenta kod kojih je potvrđeno da su oboleli od 

virusa Kovid 19. Kako preciziraju u toj zdravstvenoj instituciji, od tog broja pet pacijenata se nalazi u 

izuzetno teškom stanju i njihovo lečenje zahteva primenu mehaničke ventilacije. 

Nadležni iz KCV podsećaju da je u Novosadskom sajmu smešteno 38 pacijenata sa lakšom kliničkom 

slikom koji ne zahtevaju hospitalizaciju. 

U toku jučerašnjeg dana iz KCV je otpušteno još dva pacijenta, što je od početka epidemije ukupno 

sedam pacijenta koji su posle neophodnog perioda lečenja otpušteni na dalje kućno lečenje. 

Vlada Vojvodine povodom 7. aprila Svetskog dana zdravlja odala je priznanje svim lekarima, medicinskim 

sestrama i tehničarima i svim drugim zaposlenima u sistemu zdravstvene zaštite na naporima koje ulažu 

u suzbijanju virusa kovid 19 i na zbrinjavanju pacijenata od drugih bolesti. 

- Nastavićemo sa još većim investicijama u zdravstveni sistem narednih godina jer se potvrdilo da je to 

oblast života koja zahteva stalnu brigu nadležnih i velika ulaganja koja znače život. Čestitamo vam 

praznik uz veliko divljenje i reči zahvalnosti – poručeno je iz pokrajinske vlade. 

U Subotici zaraženi pripadnici vojske i policije 

Gradonačelnik Subotice i komandant Gradskog štaba za vanredne situacije Bogdan Laban saopštio je da 

u Subotici ima 30 potvrđenih slučajeva Kovid-19. 

- Među obolelima nema zdravstvenih radnika. Zaraženi pripadnici Vojske Srbije i policije koji su bili na 

radnim zadacima, angažovani na prijemu ljudi iz inostranstva na granici, su sa blagom kliničkom slikom i 

u stabilnom su stanju – kaže Laban. 

Prema podacima koje je gradonačelnik Subotice saopštio ranije u ponedeljak, u Bačkoj Topoli su tri 

osobe zaražene, a u Malom Iđošu jedna. 

- U respiratornim trijažnim ambulantama Doma zdravlja Subotica obavlja se uzorkovanje sumnjivih na 

COVID-19 pacijenata sa blagom kliničkom slikom jer su oni trenutno najznačajniji faktor u lancu daljeg 

prenošenja infekcije – kaže Laban i dodaje da povećanje obolelih nije neočekivano s obzirom da se 

nalazimo u petoj nedelji epidemije. 

Laban je objasnio da prema instrukcijama Vlade i protokola lečenja za pacijente kod kojih je 

dijagnostifikovan virus, oni se više ne mogu lećiti u kućnoj izolaciji. 

- Pacijenti koji su pozitivni na virus upućuju se isključivo u Kovid bolnice prema teritorijalnoj i regionalnoj 

distribuciji i sa naše teritorije to je Novi Sad, odnosno Novosadski sajam – kaže Laban. 

U samoizolaciji je 1.468 Subotičana, 282 Bačkotopolčana i 102 Maloiđošana. 

Ljubo Simić, v. d. Prekršajnog suda u Subotici, kaže da je od 3. do 6. marta vođen postupak protiv 19 lica 

zbog prekršaja zabrane kretanja. Od ukupnog broja, dva postupka su vođena protiv maloletnih lica i dve 

osobe starije od 65 lica. 



 
 

Centar Subotice 

Gradsko veće usvojilo je odluku kojom se zakupci poslovnog prostora u svojini grada, kojima je u toku 

vanrednog stanja zabranjena delatnost, oslobađaju plaćanja zakupnine zaključno sa mesecom u kome 

vanredno stanje bude ukinuto. 

Od početka epidemije do danas u 17 sati, Institut za javno zdravlje Кragujevac, uzorkovao je ukupno 385 

pacijenata, od tog broja za sada je odrađeno 310 uzoraka. 

Od rezultata koji su danas stigli iz Batajnice, četiri uzorka su pozitvna, tri uzorka iz Кragujevca i jedan 

uzorak iz Aranđelovca. Broj obolelih (pozitivnih) sa područja Šumadije je povećan za pet. Iz Кragujevca je 

29, Aranđelovca 12, i jedan iz Topole. U kućnoj izolaciji je 1634 lica. 

Stručnjaci Instituta za javno zdravlje Кragujevac, predlažu Кriznom štabu grada Кragujevca, Кriznom 

štabu Šumadijskog upravnog okruga i glavnom Кriznom štabu Republike Srbije da razmotre predlog 

Instituta za javno zdravlje Кragujevac, da se uvedu i brzi imunohromatografski testovi kojima se može 

potvrditi akutna infekcija od trećeg do petog dana, kao i razvoj imuniteta od 10. do 14. dana infekcije, pri 

čemu se ovi rezultati mogu dobiti na licu mesta za 15 minuta. 

U Čačku je 40 osoba zaraženo virusom korona, a ta slika se nije znatno promenila u odnosu na prethodni 

dan iz razloga što još nisu stigli rezultati 21 testa koji su poslati u Kraljevo i Beograd, a tokom večeri biće 

poslato još 49 testova. 

U Kraljevu je došlo do promene epidemiološke slike pa u ovom trenutku ima sedam inficiranih, u 

Vrnjačkoj Banji tri, a u Raški sedam. U gradu na Ibru je 1.200 osoba u samoizolaciji. 

U Zaječaru je 25 osoba pozitivno na novi virus, a od sutra će u zaječarskom Domu zdravlja koji radi kao 

Kovid centar početi testiranje onih pacijenata koji ispunjavaju definiciju Kovid 19. 

Po dva novoobolela u Užicu i Bajinoj Bašti, žena iz Prijepolja preminula 

Od jutros do večeras korona virus potvrđen je kod još pet građana iz Zlatiborskog okruga, saopšteno je iz 

Zavoda za javno zdravlje Užice, čime se broj obolelih osoba povećao na 30. 

Po dva nova slučaja potvrđena su u Užicu i Bajinoj Bašti, dok je jedan novooboleli pacijent iz Prijepolja. 

Užice u vreme korone 

Užice sada ima šest obolelih, a toliko je inficirano i u Prijepolju s tim što je u tu brojku uračunata i 63-

godišnja žena koja je juče ujutro preminula. Smrtni slučaj iz Prijepolja prvi je takav u Zlatiborskom 

okrugu izazvan korona virusom. 

U Bajinoj Bašti i Novoj Varoši je po pet obolelih, troje ih je iz Priboja, po dvoje iz Čajetine i Požege, a 

jedan je iz Sjenice. Kosjerić i Arilje i dalje odolevaju korona virusu. 

Od početka epidemije testirane su 262 osobe u Zlatiborskom okrugu od čega 37 danas. 



 
 

Na njivi i tokom policijskog časa 

U toku vanrednog stanja poljoprivrednici koji se sa traktorima i priključnom mehanizacijom zadrže na 

njivama i posle 17 časova moći će da obavljaju posao do 20 časova, poručuje Nacionalna asocijacija 

poljoprivrednika Srbije. 

U slučaju primene neophodnih agrotehničkih mera tokom periodu zabrane, dakle u kasnim večernjim i 

ranim jutarnjim satima svaki poljoprivredni proizvođač je dužan da podnese zahtev za odobrenje 

kretanja Upravi za zaštitu bilja na mejl agromere@registar-uzb.rs odnosno na broj telefona 

064/8818449. 

 

 

U KCV se leči 115, još dva pacijenta puštena kući 

U Kliničkom centru Vojvodine trenutno se leči 115 pacijenta kod kojih je potvrđeno da su oboleli od 

virusa Covid – 19. Od toga, pet pacijenata se nalazi u izuzetno teškom stanju i njihovo lečenje zahteva 

primenu mehaničke ventilacije, saopšteno je iz KCV. 

U KCV se leči 115, još dva pacijenta puštena kući 1 

Na Novosadskom sajmu je smešteno 38 pacijenata sa lakšom kliničkom slikom, koji ne zahtevaju 

hospitalizaciju. 

U toku jučerašnjeg dana iz KCV su otpuštena još dva pacijenta, što je od početka epidemije ukupno 

sedam pacijenta koji su posle neophodnog perioda lečenja u našoj ustanovi otpušteni na dalje kućno 

lečenje, navodi se u najnovijem saopštenju Kliničkog centra Vojvodine. 

 Više od 260 stanovnika Vojvodine obolelo je od virusa Covid-19, što je 70 više u odnosu na prošli petak, 

kada su saopšteni poslednji podaci. 



 
 

Pokrajinski sekretar za zdravstvo Zoran Gojković izjavio je za RTS da je  do ponedeljka u 19 časova u 

improvizovanom smeštaju na Novosadskom sajmu primljeno 39 lakše obolelih od virusa korona. On nije 

precizirao da li su to sve Novosađani ili ih ima i iz drugih mesta, jer je predviđeno da u ovom prostoru 

budu smešteni i građani iz drugih vojvođanskih mesta.  

Prema podacima Kriznog štaba Vlade Srbije u Novom Sadu do ponedeljka u 15 časova od virusa korona 

obolelo  je 86 građana, što je za 30 obolelih više nego u petak kada je bilo 55 zaraženih. Prema 

dostupnim podacima, deo Novosađana se nalazi na lečenju u Kličničkom centru Vojvodine, a deo je u 

izolaciji i na Novosadskom sajmu. 

 

 

Dvoje pacijenata zaraženo na Institutu za onkologiju, otkazane operacije 

Direktorka Instituta prof. Danica Grujičić kaže da su zdravstveni radnici testirani juče, da će se testiranje 

nastaviti i danas i da će rezultati biti poznati za dan ili dva 

BEOGRAD- Ruski vojni lekari obaviće danas dezinfekciju Instituta za onkologiju i radiologiju, jer je kod 

dvoje pacijenata otkriven novi virus korona. 

Direktorka Instituta prof. Danica Grujičić kaže da su zdravstveni radnici testirani juče, da će se testiranje 

nastaviti i danas i da će rezultati biti poznati za dan ili dva. 



 
 

Navodi da je prva pacijentkinja koja je došla zaražena u Institut na vreme prepoznata, da je izolovana, a 

svi lekari koji su bili sa njom u kontaktu su izolovani i očekuju se rezultati da se vidi da li su zaraženi. 

"Pacijentkinja je zbrinuta u KBC Dragiša Mišović i oporavlja se. Drugi pacijent je bio na radioterapiji na 

Urološkom odeljenju. Došao je bez simptoma. Nakon 14 dana dobio je temperaturu, razvio upalu pluća i 

umro u subotu. Reč je o pacijentu sa karcinom prostate, starom 80 godina", rekla je Grujičić. 

Ona je navela da će biti testirani i svi pacijenti sa radiološke urologije, gde je ležao zaraženi pacijent. 

"Sve njih ćemo testirati, bez obzira što su pacijenti disciplinovani, slušaju savete i ne napuštaju svoje 

sobe", rekla je Grujičić. 

Ona je navela da hirurgija neće raditi danas, sutra, a možda i prekosutra i pozvala pacijente da poštuju 

zakazano vreme. 

Kako je istakla, konzilijumi će i dalje raditi, ali je pozvala pacijente da ostave svoju dokumentaciju, oni ili 

neko njihov, kako se ne bi stvarala gužva. 

Ukoliko klinička slika ne bude jasna doktorima sa konzilujuma, oni će pozvati pacijenta na pregled, rekla 

je Grujičić. 


